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واکنش روحانی به لغو کنسرتها در مشهد: هیچ وزیری در برابر فشار نباید کوتاه بیاید

رییس دولت یازدهم با تاکید بر اینکه از نظر من هیچ وزیری دربرابر هیچ فشاری نباید کوتاه آید و عقب نشینی کند

افزود: اگر قرار است قانونی وضع شود باید از طریق مجلس اقدام شود و مراحل خود را در شورای نگهبان طی کند و در

نهایت رئیس جمهور آن را ابلاغ کند تا عملی شود.

همشهری آنلاین:رییس دولت یازدهم با تاکید بر اینکه از نظر من هیچ وزیری دربرابر هیچ فشاری نباید کوتاه آید و عقب نشینی
کند افزود: اگر قرار است قانونی وضع شود باید از طریق مجلس اقدام شود و مراحل خود را در شورای نگهبان طی کند و در

نهایت رئیس جمهور آن را ابلاغ کند تا عملی شود.

به گزارش خبرنگار ایسنا، حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی در مراسم دیدار با جامعه پزشکی کشور صبح امروز که به
مناسبت رو ز پزشک و هفته دولت در مرکز همایشهای بین المللی ابوریحان برگزار شد، با اشاره به حاشیه هایی ایجاد شده در
مورد برگزاری کنسرت ها در کشور گفت: یک جا میخواهد کنسرتی برگزار شود مجلس قانون گذاری شکل میگیرد در حالی که
ما مجلس شورای اسلامی داریم و هرکسی که صبح بیدار میشود و یک تریبون پیدا میکند نمیتواند قانون گذاری کند، و وزیر

نیز نباید تبعیت کند چرا که وزیر باید تابع قانون باشد.

رییس دولت یازدهم با تاکید بر اینکه از نظر من هیچ وزیری دربرابر هیچ فشاری نباید کوتاه آید و عقب نشینی کند افزود: اگر
قرار است قانونی وضع شود باید از طریق مجلس اقدام شود و مراحل خود را در شورای نگهبان طی کند و در نهایت رئیس

جمهور آن را ابلاغ کند تا عملی شود.

روحانی با بیان اینکه نقدهای غیر منصفانه علیه دولت را تحمل و کمکم به آنها عادت کردهایم خاطر نشان کرد: شرایط طوری
شده است که وقتی یک روز حرف بدی در رسانهها نوشته نمیشود تعجب میکنیم که گویا به مرخصی رفتهاند.

وی با اشاره به اینکه در جامعه بزرگ ما اقشار محترمی خدمت میکنند که اگر احترامشان خدشهدار شود زندگی مردم خدشهدار
خواهد شد گفت: مگر میشود در یک جامعه ای به این همه دیپلمات دلسوز که 30 ماه شبانه روز برای کشور تلاش کردند، به

این همه بیاحترامی کنیم و دهانمان را باز کرده و هر لفظ و لغتی را به کار ببریم.

رییس دولت تدبیر و امید با تاکید بر اینکه جامعهای که قدردان افراد مخلص، پاک، زحمتکش، بزرگان و عالمان خود نباشند
دچار مشکل خواهد شد تصریح کرد: نباید کفران نعمت کنیم و در این راستا جامعه پزشکی از اقشار خدمتگزار کشور به حساب

میآید که باید احترام آنها حفظ شود.

رئیس جمهور با بیان اینکه نعمت امنیت در گرو سلامت است توضیح داد : اگر جامعه برای درد خود درمان و دارو نداشت باشد
همیشه در التهاب و اضطراب برای روز بیماری خود خواهد بود، پس پزشکان آورنده صحت و سلامت و بخش بزرگی از امنیت

روانی جامعه هستند.

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه پزشکان مایه آرامش و امنیت جامعه هستند خاطر نشان کرد: برخی فکر میکنند پزشکان درمانگر
درد اعضای بدن انسان ها هستند در حالی که پزشکان به عنوان پناه مردم هستند .

روحانی اظهار کرد: عالم بودن و متخصص بودن وشناسایی علل بیماری منافاتی با توکل به حق و اینکه شفای نهایی به دست
خداوند است، ندارد.

روحای با بیان اینکه پزشکی کار بسیار پیچیده و سختی است و علم و ایمان توامان به حساب میآید افزود: پزشکی که به کارش
ایمان نداشته باشد ناموفق است.

رئیس جمهور با اشاره به اینکه هیچ کس به تنهایی نمیتواند مشکلی را در جامعه حل کند گفت: پزشکان نیز برای انجام وظیفه
خود به همراهی و همیاری بخشهای دیگر نیاز دارند.

وی توضیح داد: امروز مسائل اجتماعی و آسیب های اجتماعی ، اجرا نشدن درست قوانین راهنمایی و رانندگی و مشکلات
راههای کشور و همچنین مسائل محیط زیستی کار پزشکان را سخت تر میکند و انواع آلودگی های محیط زیستی در کار
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پزشکان تاثیر دارد و اگر محیط زیست سالمی نداشته باشیم حتی اگر همه جامعه پزشکی را بسیج کنیم نمیتوانیم سلامت را
برگردانیم.

وی همچنین به تاثیر سرمایه اجتماعی و اعتماد به کار پزشکان اشاره کرد و گفت: سرمایه اجتماعی و اعتماد بین مردم و
حاکمیت نظام ، دولت و وزارتخانه ها ضروری است و اگر اعتماد بین مردم ، دانشگاه های علوم پزشکی ، پزشک معالج و پرستار

وجود نداشته باشد بیمار شفا نمیگیرد.

رییس دولت یازدهم با بیان اینکه علاوه بر فرهنگ اسلامی که فرهنگ ادب و اخلاق اعتدال و مودت است ایران دارای تمدنی
بلند با اخلاقی والاست ، گفت: نمیدانم چه شده که برخی افراد در فضای مجازی عبارات و جملاتی را استفاده میکنند که کمتر
آنها را شنیدیم البته خوبی های فضای مجازی را نباید انکار کرد که این دولت نیز بیشترین تلاش را کرده است که فضای مجازی

با آرامش در اختیار مردم قرار گیرد و از آن برای ارتباطات ، پیام رسانی و کسب علم و دانش و اتصال به جهان استفاده کنند.

روحانی با تاکید بر اینکه باید به خادمان کشور از جمله پزشکان و اساتید دانشگاه و دیپلماتهایمان در رسانهها و فضای مجازی
احترام کنیم و از هرکلامی در رسانهها استفاده نکنیم تاکید کرد: احترام و اخلاق به نفع جامعه ما است.

روحانی همچنین با بیان اینکه طرح تحول سلامت کار بزرگی بود که از سال 93 شروع شود و علی رغم سختیها این طرح را
ادامه خواهیم داد افزود: در سال گذشته کشورهای نفتی با مشکل کاهش قیمت نفت روبه رو شدند، و شرایط سختی را پشت
سر گذاشتند اما ما توانستیم در این شرایط سخت تورم را کاهش دهیم رشد اقتصادی مثبت 1.3 درصد داشته باشیم و حتی

رشدمان در صنعت 8.8 بوده است و انشاءالله پیش بینی ما این است که تا پایان امسال رشد اقتصادی ما به 5 درصد برسد.

رئیس جمهور با بیان اینکه طرح تحول سلامت با پول و کار دولت حل نمیشود تصریح کرد: کادر پزشکی و سلامت همه باید
دست به دست هم دهند تا طرح تحول سلامت را به عنوان عبادت بزرگ تلقی کرده و در این مسیر گام بردارند چون کار پزشکی

با پول قابل جبران نیست و جان انسانها را نمیتوان با پول خریداری کرد ، بنابراین اجر پزشکان رضایت خدا و بیمار است.

روحانی در ادامه به فراهم شدن عزت بیماران در نتیجه اجرای طرح تحول سلامت اشاره کرد و گفت: مطابق آمارهای مختلف
15 یا 16.3 میلیون نفر در کشور از طرح تحول سلامت استفاده کردهاند .

روحانی با بیان اینکه پزشکان علاوه بر کار درمان در حوزه علم و دانش و جایگاه ایران در دنیا قدمهای بزرگی برداشتهاند توضیح
داد: رئیس جمهور یک کشور اروپایی به ایران آمده بود و در ملاقات با من گفت که اگر پزشکان ایرانی مقیم در کشورم اعتصاب
کنند کشور ما به لحاظ سلامت با مشکل مواجه خواهد شد که این موضوع نشان میدهد پزشکان ما با کار و تلاششان مایه
عزت ایرانیها در سراسر جهان شده اند همچنین دستاوردهای خوبی در حوزه علم و فناوری داشتهاند و در نوآوری 28 پله

پیشرفت کردهایم.

رئیس جمهور گفت: متاسفانه برخی دقیق صحبت نمیکنند و میگویند دولت فقط در حوزه مذاکرات هستهای اقدام کرده است
که در پاسخ به آنها میگویم " بله ما به فکر مذاکرات هستهای هم بودهایم و به آن افتخار میکنیم اما پیشرفت ها در حوزه علمی

و پزشکی نشان از آن دارد که درتمام حوزه ها فعالیت داشتهایم."

روحانی با بیان اینکه بعد از برجام دسترسی به داروهای خارجی و تجهیزات پزشکی آسانتر شده است و برجام سلامت مردم را
بهتر تضمین کرده است ادامه داد: نتیجه برجام عزت ملت ایران بود و باید بگویم قطعنامههای سازمان ملل را نباید اینجا پاره
کنیم که اگر میشد من آنها را پاره میکردم، بلکه راه درست این بود که قطعنامه سازمان ملل در خود شورای امنیت و با ابزار

حقوقی لغو شود که دولت قدم به قدم این راه را پیمود.

رئیس جمهور با اشاره به اینکه در یک جلسه هفت قطعنامه فصل هفتم سازمان ملل متحد علیه ایران حذف شد خاطر نشان
کرد: تیتر ایران به عنوان کشور تخریب کننده صلح و امنیت جهانی، به ایران به عنوان کشوری که دیگر کشورها باید با او

همکاری کنند تغییر کرد که همه اینها از دستاوردهای برجام بود.
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